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Πρακτικά Συνεδρίας Διοικητικού Συμβουλίου 
Δευτέρα 18 Ιουλίου 2022, 10:00 π.μ. – 11:10 π.μ. 
Η συνεδρία διεξήχθη διαδικτυακά μέσω Viber. 
 
Παρόντες:  
Νίκος Σουλελές, Παύλος Χριστοδουλίδης, Κυριάκος Δεληπαράσχος, Χριστίνα Γέρου. 
 
1. Παραλήφθηκε το τιμολόγιο σχετικά με τη γνωμάτευση του μέλους μας Κ.Δ.(ΗΜΜΥ). Εγκρίνεται η 
κάλυψη του ποσού των 952 ευρώ, με βάση και προηγούμενη έγκρισης του ΔΣ, η οποία ορίζει όπως 
για νομικά ατομικά έξοδα να καλύπτεται το ποσό μέχρι 1000 ευρώ. 
2. Για την απώλεια του συνάδελφου Γιάννη Τσακμάκη (ΥΣΠΤ) στις 9/07/2022, και λόγω και της 
επιθυμίας της οικογένειάς του, το ΔΣ εγκρίνει να δοθεί το ποσό των 50 ευρώ ως εισφορά προς τον 
Παγκύπριο Σύνδεσμο Καρκινοπαθών και Φίλων (ΠΑ.ΣΥ.ΚΑ.Φ). 
3. Σχετικά με την υπόθεση του μέλους μας Μ.Κ. (ΑΠΟ), και αφού υπήρξε επικοινωνία με τους 
δικηγόρους της ΣΑΠΤΕΠΑΚ, το μέλος μας αποφάσισε τελικά να μην προχωρήσει με τη νομική 
διαδικασία.  
4. Έγινε ενημέρωση σχετικά με το θέμα της ΣΥΤΕΠΑΚ για τη μη καταγραφή των απόψεων των 
Συντεχνιών στα Πρακτικά της ΕΠΠΠΚΚ.  Η ΣΥΤΕΠΑΚ θα προσπαθήσει, στο παρόν στάδιο να αναιρέσει 
την απόφαση αυτή μέσω γραπτού σημειώματος-διαμαρτυρίας.  Ως ΔΣ της ΣΑΠΤΕΠΑΚ, 
αποφασίστηκε ομόφωνα όπως αναμένουμε να ξεκαθαρίσει το θέμα κατά την επόμενη συνάντηση 
της ΕΠΠΠΚΚ.  Αν η εν λόγω επιτροπή επιμένει με την αρχική προσέγγισή της, το ΔΣ της ΣΑΠΤΕΠΑΚ 
προτίθεται να αποχωρήσει από την ΕΠΠΠΚΚ.  Εντωμεταξύ, υπήρξε η εισήγηση, ως ΔΣ, να 
επιδιώξουμε νέα συνάντηση με τον Ιάκωβο Παπαϊακώβου (Αντιπρόεδρο Συμβουλίου) για να 
συζητηθούν ξανά οι Όροι Εντολής της Μικτής Επιτροπής μας.   
5. Το ΔΣ έλαβε γνώση για το θέμα του μέλους μας και ενταγμένου μέλους ΔΕΠ Χ.Π. (ΕΣΔΙ).  Το ΔΣ 
στηρίζει τη συνάδελφο και είμαστε έτοιμοι αν χρειαστεί να παρέμβουμε ως ΣΑΠΤΕΠΑΚ. 
6. Σε σχέση με το θέμα των Ενταγμένων Νοσηλευτών (ΕΕΠ), και την γενική τάση προς υποβάθμιση 
του ρόλου τους, μέλη του ΔΣ της Συντεχνίας μας (Πρόεδρος και Ταμίας) συναντήθηκαν με 
επηρεαζόμενο ενταγμένο μέλος.  Συζητήθηκε ο πολύ απαιτητικός και αυξημένος φόρτος των εν 
λόγω μελών, ειδικά όσον αφορά την πρακτική άσκηση.  Φαίνεται να υπάρχει κλίμα εκφοβισμού στο 
συγκεκριμένο τμήμα και προς τη συγκεκριμένη ομάδα συνάδελφων.  Υπήρξε η εισήγηση να 
προχωρήσει το θέμα προς συζήτηση με τον Ιάκωβο Παπαϊακώβου (Αντιπρόεδρο Συμβουλίου).   
7. Το ΔΣ έλαβε παράπονο από μέλος μας όσον αφορά το θέμα της μετακίνησης μελών ΔΕΠ στην 
Πάφο για τη νέα Σχολή Διοίκησης Τουρισμού, Φιλοξενίας και Επιχειρηματικότητας (η οποία θα 
περιλαμβάνει το υφιστάμενο Ακαδημαϊκό Τμήμα Διοίκησης Τουρισμού και Φιλοξενίας, το νέο 
Ακαδημαϊκό Τμήμα Διοίκησης, Επιχειρηματικότητας και Ψηφιακού Επιχειρείν.  Τα μέλη της εν λόγω 
Σχολής δε φαίνεται να έχουν λάβει κάποια ενημέρωση σχετικά με το θέμα, και όπως 
χαρακτηριστικά υπογραμμίζει το μέλος μας, «η ΣΑΠΤΕΠΑΚ πιθανώς να εμπλακεί σε μια ενδεχόμενη 
διαβούλευση με στόχο τη διασφάλιση των εργασιακών συμφερόντων των επηρεαζόμενων μελών 
ΔΕΠ».  Υπήρξε η εισήγηση να προχωρήσει το θέμα προς συζήτηση με τον Ιάκωβο Παπαϊακώβου 
(Αντιπρόεδρο Συμβουλίου).   
8. Το ΔΣ ενημερώθηκε για τη συνάντηση που έγινε στις 14/07/22 για το θέμα των Ανελίξεων των 
Ενταγμένων Μελών ΔΕΠ (πέραν της βαθμίδας του Επίκουρου Καθηγητή).  Στη συνάντηση 
παρευρέθηκαν μέλη του ΔΣ της Συντεχνίας μας (Ταμίας και Γραμματέας), ο συνάδελφος 
Κωνσταντίνος Χριστοδούλου (ΜΜΕΜΥ), ο Πρύτανης και η Κατερίνα Φραγκουλίδου (ΥΑΔ). Το ΔΣ 
έλαβε γνώση για τα ζητήματα που συζητήθηκαν κατά τη συνάντηση και αναμένει την θετική 
ανταπόκριση της Επιτροπής Οικονομικών, και στη συνέχεια την θετική κατάληξη του θέματος.  Να 
σημειωθεί ότι η επόμενη συνάντηση της Επιτροπής Οικονομικών αναμένεται να γίνει το 
Φθινόπωρο, μετά την εκλογή του νέου Αντιπρύτανη Οικονομικού Προγραμματισμού και Ανάπτυξης.  



 σελίδα 2 από 2 
 

2 
 

--------------------------------- 
Μετά το τέλος της συζήτησης των θεμάτων της ΗΔ, τέθηκαν επιγραμματικά τα ζητήματα που θα 
προωθηθούν προς συζήτηση μαζί με τον Ιάκωβο Παπαϊακώβου (Αντιπρόεδρο Συμβουλίου). Αυτά 
είναι: 

(1) ΄Όροι Εντολής Μικτής Επιτροπής ΣΑΠΤΕΠΑΚ 
(2) Ανελίξεις Ενταγμένων Μελών ΔΕΠ 
(3) Μη καταγραφή απόψεων Συντεχνιών στα πρακτικά της ΕΠΠΠΚΚ  
(4) Μετακίνηση μελών ΔΕΠ στην Πάφο (Σχολή Διοίκησης Τουρισμού, Φιλοξενίας και 

Επιχειρηματικότητας 
 
 

 
 


